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Από το υπ’ αριθ. 26/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 519/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Aναπροσαρμογή συντελεστή φόρου 
φωτιζόμενης επιφάνειας 

 
       Σήμερα 1 Νοεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 27-10-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα 24 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ.  Πέτκος Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ε.  Λελεκάκης  
4. Μ. Γαβρίδης Ν. Χαμαλής  
5. Κ. Πουλασουχίδης Σ. Γεωργιάδης  
6. K. Aσλάνογλου Π. Πιτούλιας  
7. Α. Δελαβερίδης Α. Ταραλάς Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Γκαβαϊσές Λ. Τσαβδαρίδης Πάρεδροι 
9. Κ.  Βαφείδης Π. Αγαθαγγελίδης -------- 

10. Γ. Ουρσουζίδης    
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης    
12. Α. Κεσίδης    
13. M. Σουμελίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.  518/99 
14. Χ.  Σκουμπόπουλος απόφασης προσήλθε ο κ. Βαφείδης. 
15. Χ. Γεωργιάδης 2) Κατά    τη  συζήτηση    της  υπ’  αριθ. 519/99  απόφασης 
16. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησαν  οι  κ.κ. Μ. Ποτουρίδης,   Σ. Παναγιωτίδης, Θ.  
17. Σ.  Παναγιωτίδης Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης. 
18. Θ.  Σιδηρόπουλος 3) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.    528/99  απόφασης 
19. Ε. Σοφιανίδης αποχώρησε ο κ. Γ. Ουρσουζίδης. 
20. Ε. Λευκοπούλου 4) Κατά   τη  συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 530/99   απόφασης 
21. Ι. Ακριβόπουλος προσήλθε ο κ. Μ. Ποτουρίδης. 
22. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
23. Ε. Κουκουρδής  
24. Γ. Μανακούλης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του Συμβουλίου το από 26-10-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: Σας γνωρίζουμε ότι με την αριθ. 292/1983 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου από 1-1-1984 επιβλήθηκε στο Δήμο μας   ο φόρος επί των 
ηλεκτροδοτουμένων χώρων αυτών που χρησιμοποιούνται  ή προορίζονται για 
κατοικία ή άσκηση επαγγέλματος σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 10 του 
N.1080/80. 
 Σύμφωνα με το άρθρο 25 του Ν.1828/89 ο φόρος ηλεκτροδοτουμένων χώρων 
ορίζεται από 6 μέχρι 25 δρχ. 
 Ο συντελεστής αυτός μπορεί να αυξάνεται μέχρι 20% για κάθε οικονομικό 
έτος με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 
 Η απόφαση αυτή λαμβάνεται μέχρι τέλος του μήνα Οκτωβρίου και 
κοινοποιείται στη ΔΕΗ μέχρι 30 Νοεμβρίου κάθε έτους, οι καθοριζόμενοι δε 
συντελεστές ισχύουν από την 1η του μήνα Ιανουαρίου του επόμενου έτους. 
 Με την αριθ. 88/99 απόφασή του το Δ.Σ. καθόρισε το ανώτατο όριο του 
φόρου δηλ. σε 25 δρχ. για το έτος 1999 κατά  τετραγωνικό  μέτρο  εστεγασμένου 
χώρου. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ 
αποφασίσει σχετικά. 

 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 27-10-99 
εισήγηση της Επιτροπής Οικονομικών με την οποία  αυτή εισηγείται ομόφωνα:  

Να μη γίνει καμία αναπροσαρμογή του συντελεστή φόρου φωτιζόμενης 
επιφάνειας για το έτος 2000. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Διαδικαστική πρόταση από το προεδρείο. Το 2ο ως το 9ο και το 
έκτακτο θέμα, να συζητηθούν  συνολικά. Θα γίνει μία εισήγηση από τον πρόεδρο της 
επιτροπής αλλά θα ψηφιστεί το κάθε ένα ξεχωριστά. 
 Κουρουζίδης :Η επιτροπή   συνεδρίασε  επί των θεμάτων αυτών, λαμβάνοντας 
υπόψη: α)Την ανταποδοτικότητα των τελών, β)Τις διάφορες  προτάσεις  που 
ακούστηκαν καθ΄όλη  τη  διάρκεια του έτους σ' αυτό το τραπέζι γ)Τις πραγματικές 
ανάγκες που  πρέπει ν' αντιμετωπίσει ο Δήμος. 
 Η επιτροπή οικονομικών εισηγείται προς το ΔΣ  έτσι ώστε να παρθεί τελική 
απόφαση για να μπορέσουν τα θέματα να συμπεριληφθούν στον προϋπολογισμό, που 
θα έρθει σύντομα στο ΔΣ. 
 Δήμαρχος :Η Κουμαριά  δεν είναι μαζί με την Αγ. Βαρβάρα, την Άμμο και τ' 
Ασώματα; 
 Κουρουζίδης :Μαζί είναι αλλά έτσι εισηγήθηκε η επιτροπή. 
 Σκουμπόπουλος :Διαδικαστικά. Νομίζω ότι ο κ. Γεωργιάδης που είναι μέλος 
της επιτροπής κι ακούσαμε ότι μειοψήφισε, πρέπει να μας πει τον λόγο. 
 Ακριβόπουλος :Πρέπει να δικαιολογήσω κι εγώ στο σώμα γιατί δεν μετείχα 
στην  επιτροπή οικονομικών. 
 Πρόεδρος :Στην τοποθέτησή σας θα μας πείτε την άποψή σας.Ορίστε 
ερωτήσεις. 
 Γκαβαϊσές :Η αύξηση των τελών ύδρευσης και φωτισμού στα χωριά έγινε 
πράγματι από 1000 δρχ. σε 5000 δρχ.; 
 Πουλασουχίδης :1)Τι ζήτησε ο κ. Γεωργιάδης και μειοψήφισε στην επιτροπή; 
2)Εκεί που δεν προτείνεται καμία  αύξηση είναι γιατί έχουμε πιάσει το  ανώτερο 
όριο; 
 3)Στους ανθρωποζυγούς και στα παιχνίδια επειδή απαγορεύεται η τοποθέτησή τους, 
το ποσό είναι για να υπολογιστεί το πρόστιμο από παράνομη τοποθέτησή τους; 



4)Οι  Κοινότητες ομαδοποιήθηκαν σε 2 κατηγορίες. Πριν υπήρχαν διαφορές. Θα 
ήθελα να μας πείτε πόσο ήταν σε κάθε μία. 
 Ακριβόπουλος :Με ποια φιλοσοφία κινήθηκε η επιτροπή; Οι αυξήσεις έπρεπε 
να είναι ποσοστιαίες. Μας παραθέτετε νούμερα χωρίς να μας πείτε γιατί πήγαν εκεί. 
 Ουρσουζίδης :Μου φάνηκαν εξαιρετικά  φθηνές οι τιμές στην περιοχή της 
Κυριώτισσας, της Εληάς κλπ. Με με ποιο τρόπο υπολογίστηκαν;Είναι εξευτελιστικό 
το ποσό, θα πρέπει εκεί να γίνει γενναία αύξηση. 
 Κουρουζίδης :1)Κε Γκαβαϊσέ έτσι ακριβώς είναι οι 1.000 δρχ. έγιναν 5.000 
δρχ.  

2)Ο κ. Γεωργιάδης είπε απλά στην επιτροπή ότι εγώ ψηφίζω λευκό  ή δεν 
ψηφίζω . Δεν έκανε τοποθέτηση, είπε ότι θα τοποθετηθεί στο ΔΣ. 
 3)Στις Κοινότητες υπήρχαν διαφορές στα τέλη. Με την πρότασή μας γίνεται 
μια ενοποίηση σε 2 ομάδες για να κλείσουμε αυτές τις  διαφορές που υπήρχαν. 
 4)Τα ποσοστά μπορεί να τα βάλει  ο καθένας. Εμείς θέλουμε ν'ανταποκριθεί η 
αύξηση των εσόδων στα έξοδα που προβλέπουμε ότι θα υπάρξουν. Επειδή τα τέλη 
είναι ανταποδοτικά, αν υπάρχουν λιγότερα έσοδα, ή περισσότερα από αυτά που θα 
χρειαστούμε, του χρόνου θα  'ρθουνε πίσω, είναι υποχρέωσή μας. 
 Δήμαρχος :Σ΄ότι  αφορά τα τέλη ύδρευσης και αποχέτευσης, αυτά ήταν από 
10.000 δρχ. έως και 15.000 δρχ. σε κάθε μία από τις Κοινότητες. Υπολογίσαμε ότι 
μέχρι να μπουν στη  ΔΕΥΑΒ η όλη δαπάνη θα ήταν τα έξοδα 
συντήρησης.Διαπιστώθηκε ότι είναι και μία σειρά από δαπάνες που προέκυψαν από 
πάρα πολλά προβλήματα. 
 Στον προϋπολογισμό του 2000 υπολογίζουμε ότι το αντίστοιχο κονδύλιο  θα 
κυμαίνεται στα 15.400.000 δρχ. Συνεπώς με βάση πόσες είναι οι παροχές σ΄όλες τις 
Κοινότητες  βγαίνει το ποσό των 5.000 δρχ. και είναι πολύ μικρότερο απ' αυτό που 
υπήρχε σε κάθε Κοινότητα πριν το 1999. Το τέλος ύδρευσης και αποχέτευσης είναι 
ενιαίο. 
 Αν θέλετε να σας δώσω τα επιμέρους στοιχεία..1)Τα έξοδα συντήρησης όπως 
ορίζεται σε κάθε ΔΔ είναι 6.400.000 δρχ. 2)Τα υλικά και οι εργασίες που γίνονται  
στα υδραγωγεία είναι 4.000.000 δρχ.3)Τα υλικά και έξοδα επεμβάσεων στα 
εξωτερικά δίκτυα που έχουν  πρόβλημα είναι 5.000.000 δρχ. 
 Γκαβαϊσές :Κε Δήμαρχε, υπάρχει μία  πολιτική δέσμευση δική σας και της   
παράταξής σας ότι οι Κοινότητες δεν θα επιβαρυνθούν τουλάχιστον την πρώτη 
τετραετία και ότι το κόστος αυτό θα το αναλάβουμε εμείς. Το είπατε επανειλημμένα. 
Θέλω να μου πείτε αθροιστικά αν τα τέλη ύδρευσης και αποχέτευσης είναι παραπάνω 
ή παρακάτω. 
 Δήμαρχος :Αυτή τη στιγμή δεν είμαι σε θέση να σας πω. 
 Κουκουρδής :Για τα τέλη ύδρευσης είπατε ότι τα κάνετε 1000 δρχ. ανά οικία. 
Στο ΔΔ Ασωμάτων πληρώνουν 100 δρχ/τ.μ. μέσα από το λογαριασμό της 
ΔΕΗ.Επομένως δεν έχουν υπολογισθεί τα έσοδα από τα  τέλη ύδρευσης που μπήκαν 
στο λογαριασμό της  ΔΕΗ. 
 Δήμαρχος :Στο λογαριασμό της ΔΕΗ δεν πληρώνονται τα τέλη ύδρευσης, 
αλλά τα τέλη καθαριότητας και ηλεκτροφωτισμού. Εκεί που έχουμε τα μεγάλα 
κοστολόγια στις Κοινότητες είναι στον  ηλεκτροφωτισμό και κυρίως στα υδραγωγεία, 
τα οποία δεν υπολογίζονται στα τέλη ύδρευσης επειδή έρχεται ενιαίος λογαριασμός 
κατευθείαν στο  ηλεκτρικό ρεύμα .Όταν από μία Κοινότητα  έχουμε 5.000.000 δρχ. 
ηλεκτρικό ρεύμα για τη λειτουργία της γεννήτριας  ξέρετε ότι όλα αυτά τα τέλη δεν 
φθάνουν για να πληρώσουν τις Κοινότητες κι επιβαρύνεται ο  Βεροιώτης γι αυτούς. 
 Όπως βλέπετε σ' άλλες κοινότητες υπάρχουν μειώσεις, σ΄άλλες μεγαλύτερες 
αυξήσεις και σ΄άλλες μικρότερες αυξήσεις. Όλα αυτά βγαίνουν με βάση έναν  



συγκεκριμένο προϋπολογισμό διότι είναι ανταποδοτικά και υπάρχει αναλυτική 
κατάσταση για το ποιες προϋπολογίζονται ότι θα είναι οι δαπάνες της υπηρεσίας. 
Είμαστε υποχρεωμένοι να κάνουμε τις αυξήσεις αυτές για να ισοσκελιστεί ο  
προϋπολογισμός. 
 Το σύνολο των εσόδων κυμαίνεται γύρω στο 7% και οφείλεται στα εξής: 
 1)Πρέπει να πάρουμε καινούργιο απορριμματοφόρο που κοστίζει 40.000.000 
δρχ. 
 2)Η κατασκευή και η λειτουργία  του κυνοκομείου που  αποτελεί πρώτιστο 
ζήτημα για την υγιεινή της πόλης. 
 Αν δεν θέλουμε να 'χουμε αυξήσεις θα πει ότι δεν θα κάνουμε το κυνοκομείο 
και δεν θα κάνουμε επενδύσεις. 
 3)Αν προσθέσετε τη φυσική ωρίμανση που έχει η υπηρεσία και τις 
εξαγγελθείσες αυξήσεις στους μισθούς που είναι 2,5% η δαπάνη της υπηρεσίας 
καθαριότητας στις συνολικές λειτουργικές δαπάνες  δεν είναι ούτε καν  1%.Μ' αυτόν 
τον νοικοκυρεμένο τρόπο κάναμε τον προϋπολογισμό μας.  
 Είναι πολύ απλό αν θέλουμε το κυνοκομείο και να γίνουν επενδύσεις θα 
έχουμε μέσο όρο αύξηση εσόδων περίπου 7%. Τα 800.000.000 δρχ. που είχαμε 
πέρυσι στον προϋπολογισμό γίνονται 845.000.000 δρχ. 
 Αυξήσεις στη λαϊκή αγορά έχουν να γίνουν 3-4 χρόνια και οι αυξήσεις που 
έγιναν είναι μικρές. 
 Τα τέλη χρήσης πεζοδρομίου είναι σημαντικά πιο κάτω από το 1998. Το 2000 
θα είναι σημαντικά πιο κάτω, γιατί πέρυσι το ΔΣ έκανε σημαντικές μειώσεις με τη 
λογική ότι υπήρχε κρίση στον επιχειρηματικό κόσμο. 
 Πρόεδρος :Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Ακριβόπουλος :Επειδή από την εισήγηση του προέδρου της επιτροπής φάνηκε 
ότι ο κ.Γεωργιάδης ήταν πολύ μόνος οφείλω  να δικαιολογήσω την   απουσία μου από 
αυτήν τη συνεδρίαση. 
 Ο κ.Κουρουζίδης δεν μας είπε πως συζήτησε η επιτροπή οικονομικών το θέμα 
ως έκτακτο ή ως τακτικό; 
 Το συζήτησε ως τακτικό αλλά την ημέρα της συνεδρίασης μας πήρε 
τηλέφωνο ο υπάλληλος 10 η ώρα το πρωϊ και μας είπε ότι στις 13:00 συνεδριάζει η 
επιτροπή με θέμα τις αναπροσαρμογές. 
 Ρώτησα τον κ. Κουρουζίδη γιατί λειτούργησε έτσι και μου είπε ότι έχω 
απόλυτο δίκαιο αλλά  επειδή περνάει ο μήνας πρέπει να συνεδριάσουμε. 
 Εγώ οφείλω την μέθοδο αυτή να την καταγγείλω  στο σώμα γιατί υπάρχει μία  
διάθεση από την δημοτική αρχή τα βασικά θέματα  να τα περνάει με την μορφή του 
εκτάκτου. Θέλω να μου πει ο κ. Κουρουζίδης για ποιο λόγο δεν συνεδριάσαμε όλο 
τον Οκτώβριο; 
 Ως προς το θέμα των αναπροσαρμογών η θέση  μου είναι σύμφωνη με τη 
θέση που διατύπωσε ο κ. Γεωργιάδης. 
 Γεωργιάδης :Διαφώνησα στην επιτροπή οικονομικών και ειδικά στο θέμα 
αναπροσαρμογή τελών καθαριότητας και φωτισμού ψήφισα λευκό. 
 Ειδοποιηθήκαμε εκτάκτως. Την ημέρα που συνεδρίαζε  η επιτροπή είχα και 
ΔΕ. Είπα στον κ. Κουρουζίδη ότι σέβομαι τον Δήμαρχο, κι εσένα και ζήτησα αν 
γινόταν ν΄αναβάλουμε το θέμα για την Παρασκευή. 
 Αν μας φέρνατε 15 μέρες πιο μπροστά το θέμα αυτό που είναι πολύ σοβαρό τι 
θα γινόταν; 
 Δεν είμαι από τους συμβούλους που με ελαφριά την καρδία θα δικαιώσουν 
τον κ. Σκουμπόπουλο,αλλά τον παραδέχομαι για τους βαρύτατους χαρακτηρισμούς 
που σας δίνει που εγώ δεν θέλω όχι να τους πω αλλά ούτε να τους ακούω. 



 Σήμερα μπορώ να τοποθετηθώ. Στο 5ο θέμα είπα καμία αύξηση στη λαϊκή 
αγορά. Σήμερα λέω από το βάθος  της καρδιάς μου, όση αύξηση δώσανε στον φίλο 
του Ταχματζίδη και στον ομιλούντα, αυτή την αύξηση να πάρετε. 
 Σκουμπόπουλος :Πρόχειρα και βεβιασμένα  ήρθε το θέμα πέρυσι  και φέτος. 
Πέρυσι ήμασταν στην αρχή του έτους και δεν είχαν συσταθεί οι επιτροπές  για να 
επεξεργαστούν τα θέματα. Φέτος δεν υπήρχε  ο χρόνος για να συζητήσει η επιτροπή 
οικονομικών και να φέρουν έγκαιρα το θέμα στο ΔΣ. Σήμερα ο εισηγητής έκανε 
διαχειριστική εισήγηση γιατί απλά διάβασε τις εισηγήσεις της επιτροπής. Το ΔΣ δεν 
είναι λογιστικό όργανο αλλά πολιτικό. 
 Αλήθεια δεν αγγίζει τον εισηγητή ή τα μέλη της επιτροπής η αυξανόμενη 
συνεχώς ανεργία στην περιοχή μας; Η μείωση του εισοδήματος των αγροτών ή η 
κατάντια της αγοράς όταν δεν εισρέει χρήμα στην πόλη και δεν μπορεί να 
λειτουργήσει; Ερχόμαστε εμείς κι επιβάλλουμε αυξήσεις από 6% ως 70%; 
 Τα ΤΣ δεν πρέπει να έχουν γνώμη για το θέμα αυτό; Γιατί πάλι δεν 
ρωτήθηκαν;  Σύμφωνα με τον νόμο του Καποδίστρια  εκφέρουν τη γνώμη τους για 
κάθε θέμα που αφορά  το ΔΔ. 
 Για το 2ο θέμα. Από πέρυσι εξαντλήσαμε τον ανώτατο συντελεστή που είναι 
25 δρχ. Κακώς ήρθε το θέμα. Εκτός αν σκέφτεστε να μειώσουμε το τέλος. Ο νόμος 
ορίζει ανώτερο και  κατώτερο όριο ήδη φθάσαμε στο ανώτερο. 
 Για το 3ο θέμα. Πέρυσι έγινε αύξηση με ποσοστό 11 ως 13%. Φέτος στην Α' 
κατηγορία δεν γίνεται καμία αύξηση, στην Β' 6% και στην Γ' 12%. Προτείνω  για το 
τέλος αυτό το συντελεστή του πληθωρισμού δηλ. 2% αύξηση για όλες τις κατηγορίες. 
 Για το 4ο θέμα. Πέρυσι μειώθηκαν 25%. Τα προηγούμενα χρόνια το ΔΣ δεν 
έκανε σωστά τη δουλειά του και ανέβαζε τα τέλη; 
 Δεν συμφωνώ κι εδώ με την αύξηση. Δεν μπορείτε την μία  χρονιά να 
μειώνετε  το τέλος για να κάνετε τους καλούς και την επόμενη να το ανεβάζετε 10%. 
 Προτείνω κι εδώ για όλα τα τέλη αύξηση 2%. 
 Για το 5ο θέμα. Πέρυσι δεν έγινε καθόλου αύξηση φέτος προτείνετε 5-6 και 
10%. Προτείνω  κι εδώ αύξηση 2%. 
 Για το 6ο θέμα. Δεν μπορώ ν΄αντιληφθώ με ποια λογική η επιτροπή προτείνει 
αύξηση 6% στις πρώτες  κατηγορίες και 10% στις άλλες. 
 Θα πρέπει ενιαία ν' αντιμετωπίσουμε το θέμα της αναπροσαρμογής των  
δικαιωμάτων του νεκροταφείου. 
 Για τη χρήση οστεοφυλακείου έχουμε μεγάλη αύξηση, ύψους 33%. Επίσης 
μεγάλη είναι η αύξηση στους οικογενειακούς ή ατομικούς τάφους ύψους 50%. Δεν 
μπορεί να γίνει τόσο μεγάλη αύξηση από την μία χρονιά στην άλλη. Διαμέρισμα 
θ΄αγοράσουν οι άνθρωποι; 
 Υπάρχουν εξαιρετικές περιπτώσεις  που συνάνθρωποί μας θέλουν να 
τιμήσουν προσφιλή τους πρόσωπα και κυρίως νέα παιδιά  και τους εξαναγκάζουμε να 
πληρώσουν 1.500.000 δρχ. για ατομικό τάφο. 
 Για το 7ο θέμα. Εδώ κι αν έγινε προχειρότητα πέρυσι και φέτος. Είχαν 
επιβάλλει τέλη ύδρευσης πέρυσι χωρίς να υπολογίσουν ότι εμείς οι Βεροιώτες θα 
χρεωθούμε το κόστος ανάπτυξης των χωριών. Φέτος οι ίδιοι εισηγητές μας λένε 
"ξέρετε μας ξέφυγε το ένα και το άλλο". Να πως δικαιωνόμαστε ότι πρόχειρα  και 
ανέτοιμα φέρατε τα θέματα πέρυσι. 
 Φέτος κάνουμε αύξηση από 1.000 δρχ.  σε 5.000 δρχ. γιατί ανακαλύψαμε ότι 
υπάρχει το  ηλεκτρικό ρεύμα των αντλιοστασίων. Όταν πέρυσι ρώτησε κάποιος 
σύμβουλος αν έχει  υπολογιστεί το ηλεκτρικό ρεύμα των αντλιοστασίων ο κ. 
Δήμαρχος απάντησε όχι γιατί το υπολογίσαμε στο τέλος φωτισμού. Βασικό λάθος 
έγινε από άγνοια ή ξέφυγε στον κ. Δήμαρχο; Συγχωρητέο. Δεν είναι συγχωρητέα 



όμως η εισήγηση που έκανε και σας παρέσυρε να ψηφίσετε μείωση στα τέλη 
ύδρευσης . Πρέπει να προβληματιστείτε αν θα ψηφίσετε αύξηση 500%. 
 Το κάθε ΔΔ έχει τις δικές του ανάγκες. Είναι ανταποδοτικό το τέλος. Πρέπει 
να γίνει αναλυτική κατάσταση, για το τι  έξοδα έχει το κάθε ΔΔ κι ανάλογα να 
επιβάλλουμε το τέλος ύδρευσης. 
 Προτείνω λοιπόν να γίνει κατάσταση και να επιβληθεί το τέλος ύδρευσης 
ξεχωριστά για κάθε ΔΔ. 
 Για το 8ο θέμα. Κι εδώ ο νόμος έλεγε κατώτερο και ανώτερο συντελεστή. 
Ορίσατε τον ανώτερο συντελεστή και δεν κάνατε καμία χάρη. 
 Για το 9ο θέμα. Εδώ είναι το μεγάλο θέμα που την πληρώνουμε όλοι οι 
Βεροιώτες. Δεν κατάλαβα την παρέμβαση του Δημάρχου για την Κουμαριά.Φαίνεται 
έγινε λάθος κι εδώ και το ανακάλυψαν μετά. 
 Τσουβάλιασμα κι εδώ μόνο που χωρίσανε 2 κατηγορίες. Σύμφωνα με την 
εισήγηση της επιτροπής έχουμε από -30% έως 75% αύξηση για κάθε ΔΔ. 
 Αν σηκώνει η Βέροια το βάρος για την ανάπτυξη των χωριών γιατί 
εισηγούμαστε αύξηση 9% για οικιακή χρήση και 8% για γενική; Με ποια λογική;  
Στην Βέροια γίνεται καθημερινά αποκομιδή, πλύσιμο δρόμων κλπ. ενώ στα ΔΔ 2 
φορές την εβδομάδα. Πως θα πάνε αύριο  οι πρόεδροι των ΤΣ στα χωριά τους; Τι θα 
πουν;  Στη Βέροια το τέλος είναι 380 δρχ. και στην Κουμαριά 340; Στο Ξηρολίβαδο 
και στο Σέλι υπηρεσία καθαριότητας υπάρχει μόνο το καλοκαίρι. Πως τα κάναμε όλα 
αυτά 3 κατηγορίες; 
 Θέλω από τον πρόεδρο της επιτροπής οικονομικών να αιτιολογήσει γιατί 
πέρυσι πρότεινε 3% και  μειοψήφισε και φέτος εισηγείται τέτοιες αυξήσεις; 
Μειώθηκε η ανεργία; Πλούτισαν οι φτωχοί της πόλης; Απόκτησαν μεγαλύτερα 
εισοδήματα τα κατ/τα της αγοράς; Αυξήθηκε το αγροτικό εισόδημα; 
 Η πρότασή μου είναι για τα τέλη καθαριότητας 2% όσο είναι και ο 
πληθωρισμός και με την προϋπόθεση ότι η υπηρεσία καθαριότητας θα παρέχεται ίσα 
στη Βέροια και στα χωριά. 
 Κουκουρδής :Καλύφθηκα από τον κ. Σκουμπόπουλο. Θέλω να προσθέσω για 
τα τέλη ύδρευσης ότι μας είχε καλέσει ο Δήμαρχος και μας είπε ότι στον 
προϋπολογισμό για τις δαπάνες του 2000 θα βάζαμε τη συντήρηση του δικτύου 
ύδρευσης. Και ότι αυτόν που θα έκανε τη συντήρηση θα τον είχαμε δεξί χέρι στο ΔΔ. 
 Συμφωνώ με την πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου για αύξηση 2% ή 3% 
ανάλογα.   
 Ουρσουζίδης :Βρισκόμαστε εδώ προκειμένου ο καθένας να συνεισφέρει 
ανάλογα με την ειδικότητα και την  εμπειρία του σε θέματα που συζητάει το ΔΣ. 
 Μου προκάλεσαν μεγάλη εντύπωση τα ποσά τα οποία αναφέρονται για την 
χρήση των πεζοδρομίων. Οφείλω  να πω ότι είναι πολύ χαμηλά  τα κοστολόγια π.χ. 
ένα κατ/μα στη Κυριώτισσα που νοικιάζει 10 τ.μ. χ 27.000 δρχ/τ.μ. είναι 270.000 δρχ. 
το χρόνο. 
 Προτείνω για τα κεντρικά σημεία της πόλης όπως είναι η Εληά κλπ. να γίνει 
100% αύξηση. 
 Μανακούλης :Θέλω να πω για τα τέλη φωτισμού.Η Κουμαριά και το 
Ξηρολίβαδο σαν πρώην Κοινότητα είχαμε τέλη φωτισμού 100 δρχ. τώρα πήγε 240 με 
250 δρχ. προτείνω για το ΔΔ Κουμαριάς-Ξηρολιβάδου τα τέλη να γίνουν 200 δρχ. Το 
δικό μας ΔΔ δεν έχει παρουσιάσει πολλά  προβλήματα μέχρι τώρα. Το υδραγωγείο 
της Κουμαριάς έχει μόνο μια φυσική ροή και κανένα άλλο πρόβλημα. 
 Πουλασουχίδης :Σήμερα θα ήθελα να ήμουν στην αντιπολίτευση για να 
μπορώ να πω ότι προτείνω μηδέν αυξήσεις ή 2% κλπ. και να λέω στον κόσμο ότι 
έκανα το καθήκον μου και στήριξα τους φτωχούς και τους άπορους. Δυστυχώς όμως 



ζούμε σε μία πόλη η οποία έχει και έξοδα. Η πόλη απαιτεί και οι υπηρεσίες πρέπει να 
πληρώνονται. Η έννοια  των ανταποδοτικών τελών είναι, ότι πληρώνεις αυτό 
απολαμβάνεις. 
 Υπάρχουν κάποιες ενγενείς δυσχέρειες  όταν έχει να κάνεις με άνισα μεγέθη 
και να υπολογίσεις τι υπηρεσία προσφέρεται και πως  κοστολογείται. Υπάρχει το 
σύνολο της δαπάνης και από κει και πέρα οφείλουμε να επιμερίσουμε τη δαπάνη 
αυτή σε κατηγορίες. Πόσα δρομολόγια την εβδομάδα κάνει η υπηρεσία καθαριότητας 
για το Ξηρολίβαδο ή το  Σέλι ή το Ταγαροχώρι ή την Βέροια; Πέρυσι διατηρήσαμε 
τους συντελεστές που υπήρχαν στις πρώην Κοινότητες ώστε να μην υπάρχει  
επιβάρυνση. Είπαμε μάλιστα ότι την διαφορά αυτή θα την επιβαρυνθεί ο Δήμος 
Βέροιας. Τότε ακούστηκαν πάλι φωνές και προτάσεις ότι στόχοι μας είναι στο άμεσο 
μέλλον να ενοποιήσουμε τις κατηγορίες των τελών  και να φροντίσουμε να 
ενοποιήσουμε  και τις παρεχόμενες υπηρεσίες.Παρεχόμενη υπηρεσία δεν είναι να 
πηγαίνει κάθε μέρα το απορριμματοφόρο στην Κουμαριά  ή το Σέλι αλλά να πηγαίνει 
όσες φορές χρειάζεται. 
 Πιστεύω ότι καταφέραμε να έχουμε το ίδιο επίπεδο υπηρεσιών σε όλο τον 
Δήμο Βέροιας και σ' ένα μεταβατικό χρόνο. Με τα ίδια μέσα, το ίδιο προσωπικό 
καλύψαμε μεγαλύτερη επιφάνεια,μεγαλύτερες ανάγκες και κυρίως πολύ μεγαλύτερες 
μετακινήσεις. 
 Η Κουμαριά πλήρωνε τέλος 100 δρχ. αλλά πετούσε τα σκουπίδια στις 
χαράδρες. Ξέρουμε πόσες χωματερές κλείσανε φέτος και πόσες έπρεπε να είχαν 
κλείσει. Επίσης ξέρουμε ότι στον τομέα της καθαριότητας  μπορούμε να κάνουμε 
περισσότερα.Εγώ ετοιμαζόμουν να προτείνω να πάρουμε ένα μικρό  
απορριμματοφόρο και να βάλουμε περισσότερα έξοδα στον κωδικό "συντήρηση 
οχημάτων".Γιατί τα οχήματα μας γερνάνε και πρέπει να βρούμε πόρους για να τα 
συντηρήσουμε. Θα πρέπει να βρούμε και καλύτερο προσωπικό γιατί το  προσωπικό 
έχει και κάποια ηλικία, μεγαλύτερη ευπάθεια στις αρρώστιες και μεγαλύτερο χρόνο 
αναρρωτικών αδειών. Ποιος όμως θα πληρώσει αυτές τις υπηρεσίες που θέλουμε όλοι 
μας; 
 Γενναίος είναι αυτός που όταν πρέπει να δείξει γενναιότητα τη δείχνει κι όταν 
θέλει να κάνει τον καλό ή τον ενημερωμένο, προτείνει και  λύσεις. Θα συμφωνούσα 
κι εγώ σε μηδενικές αυξήσεις σε όλους τους τομείς, που όμως θα βρεθούν οι πόροι 
για να έχουμε καλύτερες υπηρεσίες; 
 Δεν νομίζω ότι κανείς στην αίθουσα αυτή έχει μαζοχιστικές τάσεις και λεει να 
δώσουμε αυξήσεις 30,50 και 100%. 
 Κουρουζίδης :Η πρόταση της επιτροπής δεν είναι διαχειριστική. Έχει πολιτικό 
χαρακτήρα.Πέρυσι ήμουν από τους λίγους που αντέδρασαν στις αυξήσεις, φέτος 
συμφώνησα να γίνουν οι αυξήσεις αυτές με το σκεπτικό:1)Της λειτουργίας του 
κυνοκομείου.2)Της ανανέωσης του στόλου.3)Με την προοπτική ν'ανταποκριθεί ο 
Δήμος στις διάφορες προτάσεις που ακούστηκαν εδώ. 
 Είπε συνάδελφος ότι στο Σέλι δεν πηγαίνουν τ'απορριματοφόρα γιατί υπάρχει 
κόστος. Όταν ζητάμε να γίνει κάτι με το  οστεοφυλάκειο, αυτό έχει κόστος. 
Οτιδήποτε ζητάμε εμείς οι σύμβουλοι αλλά και ο λαός, έχουν κάποιο κόστος και 
πρέπει να συμπεριληφθούν στον προϋπολογισμό. 
 Μιλάμε ξεκάθαρα. Όταν λέμε πολιτική για τους φτωχούς θα φθάσει μέχρι ένα 
σημείο.Δεν λέμε λόγια, αλλά τι γίνεται στην πραγματικότητα. Η πρόταση θα ήταν 
σωστή αν κάποιος έλεγε ότι έχουμε πλεόνασμα από πέρυσι.Ακούστηκε από κανέναν 
ότι υπάρχει πλεόνασμα; Εφόσον δεν υπάρχει πλεόνασμα εσόδων και είναι  
ανταποδοτικά τα τέλη, ας είμαστε λίγο προσαρμοσμένοι στην πραγματικότητα. Αν 



υπάρχουν στοιχεία που δεν γνωρίζω και δεν τα γνωρίζουν κι άλλοι συνάδελφοι να τα 
πείτε για να μην τα ψηφίσουμε. 
 Στόχος μας είναι να προσφέρουμε καλύτερες υπηρεσίες. Οι καλύτερες 
υπηρεσίες έχουν περισσότερο  κόστος. Κάποιοι οφελούνται από υπηρεσίες του 
Δήμου  και δεν πρέπει να τις πληρώνουν άλλοι. Θέλεις να πάρεις  ατομικό  τάφο θα 
τον πληρώσεις. Τα γνωρίζετε πολύ καλά κ. Σκουμπόπουλε. Όταν ήσασταν Δ/ντής 
αυτά μας έλεγες, μην τ' αλλάζεις τώρα. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν δευτερολογίες; 
 Σκουμπόπουλος :Κε Κουρουζίδη, απαγορεύεται από τη νομοθεσία να μπουν 
οι επενδύσεις στην ανταποδοτικότητα του τέλους για τον υπολογισμό του. 
 Είπατε ότι υπολογίσατε τις αυξήσεις των υπαλλήλων κατά 4%. Δεν είναι 4 
αλλά 2% οι αυξήσεις που θα δοθούν. Η ωρίμανση δεν μπορεί να είναι άλλο ένα 2%. 
 Σας ζητήσαμε να μας πείτε πως κάνατε τον υπολογισμό της αναπροσαρμογής 
και δεν πήραμε απάντηση. Λογιστικά το είδατε το θέμα. Ζορίστε το προσωπικό  λίγο 
παραπάνω. Εσείς οι ίδιοι λέτε ότι υπάρχουν τεμπέληδες κλπ.Αν μειωθεί η αύξηση 
των αποδοχών των υπαλλήλων, εκεί που πρέπει να  μειωθεί κι αν μειωθούν οι 
εισφορές ερχόμαστε εκεί που λέω.Δεν θέλω να πω για τα πλασματικά νούμερα που 
μπαίνουνε  και μπαίνανε πάντα. Το ηλεκτρικό ρεύμα δεν είναι τόσο, δεν υπάρχει 
βεβαίωση της ΔΕΗ. 
 Ακριβόπουλος :Εχω  καλυφθεί. 
 Πουλασουχίδης :Στα ΔΔ στέλνονται εργάτες καθαριότητας, για να κόψουν τα 
χόρτα, για να πλένουν δρόμους, πλατείες κλπ. Οποιος ζητάει κι όσες περισσότερες 
ανάγκες έχει, με το δυναμικό που έχουμε στο Δήμο, τις καλύπτουμε όσο 
μπορούμε.Εχω άριστη συνεργασία με όλους τους προέδρους των ΤΣ. Υπάρχει ο 
επιστάτης της καθαριότητας που είναι  αρμόδιος για όλες τις πρώην Κοινότητες και 
σε συνεργασία μαζί του διατίθεται  προσωπικό και μέσα για να παρέχουμε κι εκεί 
υπηρεσίες. 
 Βέβαια υπάρχουν και κοπανατζήδες στην υπηρεσία.Τόσο καιρό δεν είχαν 
ελεγχθεί, φέτος είχαμε ένα σωρό   ελέγχους σε προβλήματα και  παραπτώματα που 
δεν ήταν φετινά φαινόμενα αλλά προηγουμένων ετών. Σ΄αυτό δεν θέλετε να σταθείτε  
γιατί ότι γινόταν καλώς γινόταν, ότι γίνεται τώρα δεν γίνεται καλώς. Συνεργαστήκαμε 
για τη σύνταξη προϋπολογισμού τα προηγούμενα χρόνια και θυμάστε ότι λίγο πολύ 
έτσι βγαίνουν οι προϋπολογισμοί κι όχι μόνο στο Δήμο μας. Όπως είπα πριν 
υπάρχουν κάποια πρακτικά προβλήματα  που δεν μπορούν να λυθούν. 
 Είπαμε πολλές φορές ότι πρέπει ν' αλλάξουμε τις κατηγορίες των τελών 
καθαριότητας στα κατ/τα και ξέρετε τα προβλήματα που αντιμετωπίζουμε με τη 
ΔΕΗ. Ναι δεν είναι  ο ορθολογικότερος καταμερισμός αλλά πρακτικά δεν μπορούμε 
να βρούμε καλύτερο.Περίμενα να μου πείτε ότι πρακτικά  βρήκατε έναν καλύτερο 
τρόπο καταμερισμού και να είστε σίγουρος ότι θα τον ψηφίσουμε όλοι.Να είναι όμως 
πρακτικά εφαρμόσιμος. 
 Δήμαρχος :Για τα τέλη καθαριότητας και ηλεκτροφωτισμού. Αυτή η υπηρεσία 
με το ίδιο προσωπικό το 1998 έβγαλε και το έργο του 1999, σε μία έκταση πολύ 
μεγαλύτερη. Αυτή σημαίνει ότι αυτοί οι άνθρωποι με όλες τις αδυναμίες που έχουν 
σαν άτομα ή υπηρεσία,αύξησαν την πραγματικότητά τους σημαντικότερα. Δεν 
ακούσαμε μπράβο, ούτε για την υπηρεσία ούτε για την πολιτική διεύθυνση. 
 Προβλέπαμε στον προϋπολογισμό του 1999 για τις αποδοχές των 67 μονίμων 
269.000.000 εκατ. και μαζί με την ωρίμανση και το 2% είναι 280.000.000 εκατ. Τι 
θέλετε να κόψουμε και να το κάνουμε μπακάλικο; 
 Τι προβλέπαμε για τους ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου;  35,2 εκατ. 
ξέρετε τι προβλέπουμε ; 36,5  εκ., ένα εκατ. επιπλέον.Γιατί 30; Γιατί δεν είναι ανάγκη 



να πάρουμε 15 άτομα για οχτώ μήνες.Τώρα προσλαμβάνουμε για 2 μήνες και 
μπορούμε να καλύψουμε τις ανάγκες μας ακριβώς για την περίοδο  που 
χρειαζόμαστε.Δεν κάνουμε μικροπολιτική να τακτοποιούμε για 8 μήνες, αλλά 
βλέπουμε πως θα βγούμε οικονομικότερα και αποδοτικότερα. 
 Από κει και πέρα όλα τα υπόλοιπα κονδύλια προσαρμόστηκαν με βάση την 
πραγματική εμπειρία που είχαμε για το 1999. 
 Στη Βέροια το Ταγαροχώρι και το Λαζοχώρι όπου επίσης πάνε 2 φορές την 
εβδομάδα όπως πάει στη Ράχη. Είναι πόσες  φορές πάει κάτι ή πόσο είναι το κόστος; 
Γιατί το να πάει ένα απορριμματοφόρο στο Σέλι αντιστοιχεί σαν να πάει 7 φορές στη 
Βέροια. Δεν μπορούμε  ούτε κατά ΔΔ ούτε κατά ΣΣ να κάνουμε υπολογισμό. Απλά 
προσπαθούμε να έχουμε μία λογική. Στη τετραετία πρέπει να ομαλοποιήσουμε και να 
εκλογικέψουμε το σύστημα.Υπήρχαν  πρόεδροι που επιβάλλανε υψηλά τέλη, για να 
έχουν έσοδα  και να κάνουν περισσότερα έργα. Υπήρχαν Κοινότητες που κρατούσαν 
χαμηλά αυτό το ποσό. Δεν μπορεί όμως  όταν μπαίνουμε σ΄έναν ενιαίο Δήμο θα 
έχουμε σιγά-σιγά ένα πρόγραμμα σύγκλισης και για τις υπηρεσίες που παρέχονται 
αλλά και για  το οικονομικό επίπεδο που θα καταβάλλει ο καθένας. 
 Σε άλλους είχε 3% αύξηση, σε άλλους μπορεί να βγαίνει 15,σε άλλους μπορεί 
-30% αλλά αυτή είναι η λογική. Για Κουμαριά., Αγ.Βαρβάρα, Άμμος και Ασώματα 
είπαμε 250 και προτείνω για τη  γενική χρήση να είναι 230 δρχ. 
 Τα τέλη καθαριότητας και ηλεκτροφωτισμού νομίζω ότι πρέπει να ψηφιστούν 
όπως ακριβώς  σας εισηγήθηκα και εισηγήθηκε και η επιτροπή, μ' αυτή τη 
διαφοροποίηση που από παραδρομή έγινε στην Κουμαριά. 
 Το δικαίωμα βοσκής είχε εξαντληθεί από τις Κοινότητες.Εμείς πέρυσι δεν 
κάναμε αναπροσαρμογή του δικαιώματος βοσκής. Απλά αν μία Κοινότητα δεν το είχε 
εξαντλήσει ομαλοποιήθηκε. 
 Τα τέλη ύδρευσης ΔΔ. Εδώ έχετε μία σύγχυση. Από τα 68-70 εκατ. που 
είχαμε εμείς σαν Δήμος πήγαμε στα 105 εκατ. Τα 35 εκατ. προέρχονται από τα ΔΔ. 
Όσα τ.μ. να βάλετε σε κάθε διαμέρισμα, σε όλα τα διαμερίσματα, δεν πρόκειται να τα 
πάρουμε  από το τέλος καθαριότητας και ηλεκτροφωτισμού. Μπορεί να είναι 9% η 
αύξηση στη Βέροια  αλλά είναι σε 23.000 καταναλωτές. Είναι σε 1.400.000 τ.μ. Κι 
αυτό το 9% δίνει μετά νούμερο που καλύπτει την οποιαδήποτε αύξηση ή μείωση στα 
χωριά. Μ΄αυτή την έννοια στηρίζει το εισόδημα της περιφέρειας το κέντρο. Αυτό 
λοιπόν το ποσό δεν υπολογίζεται. Τι είχαμε εμείς με τα χωριά; Είχαμε τα έξοδα 
συντήρησης. Πόσο μπορεί να ήταν σε κάθε χωριό; Ήταν 600, 700, 1.000.000 
ανάλογα με μία  σύμβαση ανάθεσης έργου σε κάθε χωριό. Κάναμε έναν υπολογισμό 
πόσοι ήταν οι καταναλωτές στα χωριά, άρα με 1.000 δρχ.  φθάνουμε. Γιατί να 
βάλουμε επιπλέον; 
 Το 1999 κάηκε 5 φορές  η αντλία  σε μία Κοινότητα. Ξέραμε ότι θα υπήρχε 
πρόβλημα με κολοβακτηρίδια, σε μία σειρά από υδραγωγεία που έπρεπε να βάλουμε  
χλωριοτές και να  τροφοδοτούμε με χλώριο; Προχθές  ρώτησε ο κ. Σκουμπόπουλος 
αν προβλέψαμε το κονδύλιο αυτό που αφορούσε την ύδρευση. Όχι δεν το 
προβλέψαμε γιατί δεν είχαμε  τέτοια ερεθίσματα. Φέτος είδαμε  σ΄αυτόν τον κωδικό 
πλέον είναι περίπου 15.400.000 δρχ. Το τέλος είναι ανταποδοτικό και περιλαμβάνει 
συντήρηση και επεμβάσεις   άκρως απαραίτητες  υγειονομικού χαρακτήρα είτε στα 
εξωτερικά δίκτυα είτε στα  υδραγωγεία. 
 Για τη λαϊκή αγορά από το 96 δεν έγινε καμία αναπροσαρμογή. Γίνεται μία 
αναπροσαρμογή της τάξεως 6-7-8-10% στα 5 χρόνια.Αν πηγαίναμε 2-2- θα ήταν 
12%. 
 Τέλος χρήσης πεζοδρομίων και κοινόχρηστων χώρων. Εδώ υπήρξε μία 
ένσταση από τον κ. Ουρσουζίδη. Δεν μπορεί να φθάσουμε σε διπλασιασμό. Αν δεν 



έχει το σώμα αντίρρηση, αυτές οι 2 κατηγορίες (Εληάς-Ανοίξεως και 
Κοντογεωργάκη-Έλλης) να πάνε στα πλαίσια που ήταν το 1998.Δεν έχω αντίρρηση. 
 Για τα τέλη διαφήμισης οι αναπροσαρμογές είναι απόλυτα λογικές και 
μάλιστα σε πολλές τιμές είμαστε πολύ χαμηλότερα από ομοειδείς πόλεις. 
 Νομίζω ότι η δουλειά που έκανε η υπηρεσία και η επιτροπή οικονομικών για 
την αναπροσαρμογή των βασικών τελών, δικαιωμάτων και ανταποδοτικών τελών 
είναι πάρα πολύ καλή. Οι αυξήσεις οι οποίες προτείνονται ανταποκρίνονται: 1)Στην 
πραγματικότητα, γιατί πολλά χρόνια δεν είχαν γίνει αυξήσεις. 2)Στην ανάγκη 
επενδύσεων και ιδιαίτερα για τις επενδύσεις που αφορούν την καθαριότητα. 
Σημαντικά πράγματα συμπιέζονται στο χαμηλότερο δυνατό ποσοστό. 
 Πρόεδρος :Αν μου επιτρέπει το σώμα θέλω να κάνω μία πρόταση όπως και 
πέρυσι είπαμε, έναν κινηματογράφο έχουμε στην πόλη μας, να μην του επιβληθεί το 
τέλος, για λόγους ενίσχυσης της προσπάθειας που κάνει. 
 Δήμαρχος :Για όλο το τέλος ή τη μη αναπροσαρμογή του τέλους; 
 Πρόεδρος :  Εισερχόμαστε στην στιγμή της  ψηφοφορίας. Θα  ψηφίσουμε για 
κάθε ένα ξεχωριστά, όπως είπα και στην αρχή και επ΄ αυτού θα εκφραστεί το σώμα. 
Έχω καταγράψει όλες τις προτάσεις και θα  τις θέσω υπόψη σας. 
 Για το 2ο θέμα, συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση της επιτροπής 
οικονομικών; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το ΔΣ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 26-10-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την από 27-10-99 εισήγηση της επιτροπής οικονομικών του Δ.Σ. 
3.- Την με αριθ. 88/99 προγενέστερη απόφασή του με την  οποία καθορίστηκε ο 
συντελεστής του φόρου σε 25 δρχ. ανά τ.μ. για το 1999. 
4.- Ότι ο φόρος ηλεκτροφωτισμένων χώρων έχει ορισθεί από 6 μέχρι 25 δρχ. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 10 του Ν. 1080/80 όπως τροποποιήθηκαν με το άρθρο 
25 παρ.13 του Ν.1828/89. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη μη αναπροσαρμογή του συντελεστή φόρου φωτιζόμενης 
επιφάνειας. 
 Β) Εγκρίνει να παραμείνει ο συντελεστής του φόρου φωτιζόμενης επιφάνειας 
του Δήμου Βέροιας, για το  έτος 2000, στις 25 δρχ. ανά τ.μ. όπως και για το έτος 
1999. 
 Η ισχύς της παρούσας αρχίζει από 1-1-2000. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    519/ 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Ε.  Σοφιανίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Βαφείδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Γ. Ουρσουζίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Ι. Τριανταφυλλίδης Ε. Κουκουρδής 
 Α.  Κεσίδης Γ.  Μανακούλης 
 Μ. Σουμελίδης   
     
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. ΜΟΥΤΣΙΟΠΟΥΛΟΣ  

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  16-11-99 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


